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Я очень люблю животных. Это поистине наши братья меньшие, без которых жизнь была бы скучна 
и бессмысленна. Я всегда хотела, чтобы у меня был маленький пушистый друг – котенок. Мама 
долго не хотела брать котенка, говорила, что домашний питомец – это не только красивый 
пушистый комочек, это еще живое существо, за которым нужно ухаживать, следить, что он вовремя 
покушал, чтобы не испортил мебель и не разорвал занавески. Но я упорно настаивала на своем. 
Работы учащихся 1-4 классов Коняхина Дарья Дмитриевна, 1а класс, МБОУ «Средняя 
общеобразовательная школа №1 имени В.П. Екимецкой» города Рязани, обучающаяся объединения 
«Юный эколог» МБОУ ДОД «Рязанская городская станция юных натуралистов» Коза Фея. В 
деревне у бабушки живет моя любимица – коза Фея. Она красивая и добрая, у нее очень умные 
глаза. Фея – любопытное животное и любит, когда я ее фотографирую. Повернется то одним боком, 
то другим, то выставит вперед «ножку», а может и язык показать. Hello! My name is Irina. I like 
domestic animals. So, we have rabbits, hens and pigs at home. I help my mother to feed them. It is so 
interesting to watch them! But I have my pet. Its name is Dzheck. He is friendly and cheerful. He likes to 
look important. He has smooth fur, big eyes and ears. His tail is short. He can sit, dance and give his paw. 
My dog and I are great friends. We spend a lot of time together. It is not difficult for me to take care of my 
dog. I love my dog very much! Many people have different pets and the majority of them are cats. Some 
people think, that cats comfort us, give us the feeling of tranquility because these delicate creatures are so 
cute ! Cats have always been in our lives. In Ancient Egypt, for example, cats were sacred animals. 
Nowadays we keep cats as pets, we need them. We do it, because cats are good for us. They give us 
companionship and pleasure. For example, a lonely man keeps a cat, because it is a companionship for him. 
I have a cat Sonya. Its a little over two years. It is a very good cat. When she brought my parents, she was 
still very small. And funny. She was named Sonia because she loved to sleep. Her dream alternated with 
the game and food. When Sonya was a little fast it all studying. She loved to play with a bow or a special 
ball with spikes, so that the ball was difficult to either drive. But she still managed to do it. She had long 
sought. but it all de way we have found. Школьные знания.com это сервис в котором пользователи 
бесплатно помогают друг другу с учебой, обмениваются знаниями, опытом и взглядами. 


